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Vedlegg: 
FEDJE SJUKEHEIM - NOTAT VURDERING TILSTAND OPP MOT DAGENS KRAV 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
I samband med handsaminga av budsjettet for 2019, gjorde kommunestyret følgjande vedtak :  

Kommunen hyrer inn ekstern hjelp til å vurdera om Fedje sjukeheim kan møta dagens krav, 
bygningsmessig og innhaldsmessig (storleik pasientrom, ventilasjon, fellesrom, lager, personalrom 
etc.). Det må gjerast ei vurdering om det er mogeleg å løysa problema i dagens bygg. Inndekning 
fond. 

Vurdering 
Kommunen hyra inn konsulentfirmaet Artec v/Rune Tangen til oppgåva. Rapport ligg føre. 

Rune Tangen skriver :  

Som et dokument «på vei», vedlegger jeg notat med oppsummering av registreringer så langt.  
Dette primært med sikte på å synliggjøre de største avvikene ifht hva som i dag ville bli krevd om 
sykehjemmet skulle bygges på ny. 
Fedje sjukeheim har jevnlig gjennomgått små og stor oppgraderinger, som det fortsatt bør kunne 
bygges videre på for å eliminere de største avvikene og holde tritt med utviklingen. 
 

Etter at rapporten vart laga, er det montert nytt brannvarslingsanlegg. 

 
 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret tek tilstandsrapporten frå Artec om Fedje sjukeheim, til vitande. 

 
 

Formannskapet - 098/19 
 

F - behandling: 



Fedje kommune 
 

Felles tilleggsframlegg: 
Formannskapet ber om at Artec informerer om rapporten i kommunestyret. 
Samrøystes vedteke. 
 
Tilleggsframlegg frå Roy-Asle Tungland (Krf): 
Formannskapet viser til rapporten som ligg føre og etterlyser meir konkrete svar på kva som 
bør prioriterast kost/nytte i forhold til aktuelle utbetringspunkt (side 4), og om sjukeheimen 
ved desse utbetringane vil kunne gje tilfredsstillande forhold inn i framtida. Spesielt i forhold til 
pasientrom og fellesareal. Heilt konkret ønskjer kommunestyret å vite om ein bør satse på 
utbetring av gamalt bygg eller bygging av nytt. 
Samrøystes vedteke. 
 
Tilleggsframlegg frå Ottar Tangen (Frp): 
Det vert nedsett ei arbeidsgruppe (gjerne av politikarar, representant frå tilsette og 
fagforbund). Gruppa vel sjølv leiar og arbeidet til gruppa må føreleggjast kommunestyret innan 
01.01.2020. 
Framlegget falt med 4 mot 1 røyst. Ottar Tangen (Frp) røysta for framlegget. 

 

F - vedtak: 
Formannskapet tek tilstandsrapporten frå Artec om Fedje sjukeheim, til vitande.  
Formannskapet ber om at Artec informerer om rapporten i kommunestyret. 

Formannskapet viser til rapporten som ligg føre og etterlyser meir konkrete svar på kva som bør 
prioriterast kost/nytte i forhold til aktuelle utbetringspunkt (side 4), og om sjukeheimen ved desse 
utbetringane vil kunne gje tilfredsstillande forhold inn i framtida. Spesielt i forhold til pasientrom og 
fellesareal. Heilt konkret ønskjer kommunestyret å vite om ein bør satse på utbetring av gamalt bygg 
eller bygging av nytt. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 


